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Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 
 
Sammanträdesdatum: 2024-04-26  
Tid: 10:00-12:15 
Plats: Skeppet, Kommunhuset i Stenungsund 
 
Ledamöter 
Johnny Alexandersson (S), ordförande 
Inga-Britt Johansson (Dems), vice ordförande 
Linda-Maria Hermansson (C)  
Gunilla Johansson (REM) 
Ulla Andersson (DHR) 
Kay Lithander (Neuroförb) 
Hans Lorentzon (FUB) 
 
Ersättare 
Henrik Wenell (M) 
Lisbeth Svensson (L)  
Inger Karlsson (DHR)  
Eva-Lena Skog (Neuroförb) 
 
Övriga närvarande  
Bo Lindgren (DHR) 
Anders Haag, verksamhetschef funktionshinder 
Katarina Clarelind, förste socialsekreterare, biståndsenheten 
Annie Frid, nämndsekreterare 
 
 
 
 
…………………………..         …………………………….      …………………..  
Johnny Alexandersson (S) Inga-Britt Johansson (Dems) Annie Frid  
ordförande justerare sekreterare 
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 Ärende 
 
  
1 Mötets öppnande och upprop 

En presentationsrunda görs i samband med upprop.  
 

 
 

  

2 Val av justerare 
Inga-Britt Johansson (Dems) väljs som justerare. Justeringen sker 
måndag 29 maj. 
 

   

3 Föregående mötesprotokoll 
Ny version av datum att hälsa på föreningarna har bifogats 
kallelsen. Inga frågor lyfts gällande föregående mötesprotokoll.   
 

   

4 Fastställande av dagordning 
Utskickad dagordning fastställs.  
 

   

5 Programsamråd för centrala och södra Hallerna 
Rådet har fått del av samrådsutskick och planprogrammet i och 
med kallelsen. Ordföranden upplyser rådsmedlemmarna om att 
de är välkomna att inkomma med synpunkter till 
nämndsekreteraren (Annie) innan den 12 maj 2024. 
 

   

6 Information från funktionshinderverksamheten 
Verksamhetschef Anders Haag informerar om hur avvägning 
gjorts mellan nuvarande personallösning och demensteam. 
 
Förste socialsekreterare inom biståndsenheten, Katarina 
Clarelind, informerar om hur biståndsenheten bedömer vilken 
personkrets (1-3) den sökande hamnar i.  
 
Presentationerna biläggs protokollet.  
 

   

7 Matdistribution till äldre (Tjörnmodellen)  
Demensföreningen- har önskar information om ifall 
”Tjörnmodellen” kan vara aktuell i Stenungsunds kommun. 
”Tjörnmodellen” innebär att kommunen erbjuder leverans av 
kylda matlådor till personer med hemtjänst.  
Informationen på sammanträdet gäller hur en motion inlämnad av 
Kristdemokraterna 2018 tagits omhand med utredningar och 
beslut i fråga om kylda matlådor till personer med hemtjänst. 
Beslutet som fattats av kommunfullmäktige 2023, innebär att de 
möjligheter som idag finns som del av hemtjänsten ansetts 
fullgoda ifråga om valmöjligheter för vilken mat som beställs. 
Både beslut och tjänsteskrivelser/utredningar biläggs protokollet.    
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 8 18-årsgräns på Hasselgårdens träffar 
Skrivelse från FUB om ungdomscafé har inkommit som tar upp 
behovet om träffar för unga över 18 år. På förra sammanträdet 
diskuterades också Hasselgårdens onsdagsträffar, som fått en 
åldersgräns vilket innebär att personer över 18 år inte längre kan 
gå dit. Information om varför åldersgränsen införts efterfrågades.    

Svar från förvaltningen redovisas på sammanträdet. Kontentan av 
svaret är att verksamheten valt att fokusera på den åldersgrupp 
man har ett uttalat ansvar för (ungdomar upp till 18 år) och att när 
fler äldre ungdomar förut deltagit i hög utsträckning, har yngre 
ungdomar valt bort onsdagsträffarna. 
 
Efter Linda-Maria Hermanssons (C) förslag, finner ordföranden 
att rådet beslutar att skicka skrivelsen från FUB till 
kommunstyrelsen, för att de ska ta ställning till om förvaltningen 
ska ges i uppdrag att utreda skrivelsens frågeställningar.  
 

   

9 Intresse för samverkansplattform mellan föreningar för olika 
sorts träffar 
Ordföranden lyfter frågan om behov av gemensam 
samverkansplattform för föreningarna i rådet. Syftet är att ha en 
plattform för att dela information om föreningarnas möten och 
aktiviteter eller för att nå ut i med information. 
 
Ordföranden uppmanar rådsmedlemmarna att komma med tankar 
och idéer för hur en sådan samverkan kan se ut. 

   

10 Information från föreningarna representerade i 
funktionshinderrådet 
Gunilla Johansson (Reumatikerförbundet) informerar om vad 
reumatisk sjukdom är, och ger också information om 
Reumatikerförbundets arbete gentemot den regionala sjukvården 
och vikten av en jämlik vård för de med kronisk sjukdom. 
Informationsmaterial från Reumatikerförbundet biläggs 
protokollet.  
 
Inga-Britt Johansson (Dems) meddelar att det finns lediga platser 
på en kommande resa med demensföreningen. 
 
Kay Lithander (Neuroförb) meddelar att MS-cafét på Fregatten 
för tillfället är flyttat till restaurang Boost i Stenungsunds Arena. 
Tillfällena innan sommaruppehållet är 2 maj och 13 juni kl 1. 
Efter sommaruppehåll från och med september, hålls de 1:a 
torsdagen i månaden med start kl. 13.  
 
Seniordagen hålls nästa fredag, den 3 maj kl. 10:00 på Fregatten. 
 

   

11 Övriga punkter  
Rådet lyfter följande frågor för framtida sammanträden: 
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Hemtjänst för personer med funktionsnedsättning 
Kan hemtjänsten komma och informera om hur man lägger upp 
arbetet med funktionsnedsatta (fokus på mängden personal under 
en och samma dag)?  
 
Färdtjänst, avslag på parkeringstillstånd 
Rådet har tidigare under 2023 haft en dragning om färdtjänst, 
men rådet har fortsatt frågor som gäller hur bedömningen av 
parkeringstillstånd görs.  
 
Andra sakfrågor som lyfts är  
- Att Närbussen dragits in. Rådet informeras om att det är 

Västtrafik som äger den frågan.  
 

- Seniorkort har dragits in för personer mellan 65 och 69 år 
utan att motivering getts till de det gäller. Ordföranden 
informerar om att det handlar om att Västtrafik konstaterat 
att över hälften av resorna med seniorkort i den 
åldersgruppen utgörs av arbetsrelaterade resor, som inte är 
syftet med seniorkorten.  

12 Mötets avslutande 
Bo Lindgren (DHR) tackas av, som under många år deltagit som 
ledamot i rådet och rådets arbetsutskott.  
 
Nästa samråd med kommunala rådet för personer med 
funktionsnedsättning är den 6 september (lokal Skeppet) med 
arbetsutskottsmöte den 23 augusti (lokal Riggen).  
 

   

 


